
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

  
PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 30.01.2025, în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 

 
 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 

Dispoziţia nr.111 din data de 23.01.2025, în conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 19 consilieri locali. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua. Bine ați venit la ședința 

ordinară a Consiliului Local, ședință pe luna ianuarie 2025. Ordinea de zi v-a fost pusă la 

dispoziție în termenul legal. Propun suplimentarea ordinii de zi cu două proiecte noi și anume: 

”aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului Municipal Fălticeni” și 

”alocarea de la bugetul local a sumei de 9.000 lei în vederea organizării evenimentului Irimescu 

122”. Sunt alte propuneri pentru suplimentarea ordinii de zi? 

 D-na consilier local, prof.  Mocanu Alia – Alina: Diverse, vă rog! 

 Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi cu cele trei puncte, aceasta fiind aprobată în 

unanimitate, respectiv cu 19 voturi „pentru”. 

 Se supune la vot proiectul ordinii de zi în totalitate, respectiv:   

              1. Procesul – verbal al şedinţei din data de 19.12.2024; 
              2. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Municipiului Fălticeni în 
cadrul Adunării Generale a Organizației de Management al Destinației Bucovina - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ pentru 
„Întocmire PUZ în vederea construirii unui ansamblu de locuințe colective cu regim mare 
de înălțime, spații comerciale, prestări servicii, locuri de parcare, loc de joacă, spații 
comerciale, prestări servicii, locuri de parcare, loc de joacă, spații verzi amenajate, 
sistematizare verticală, branșamente utilități și demolare construcții C2, C3”, generat de 
imobilul situat în județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, str. 13 Decembrie, nr. 
25, identificat prin nr. cadastral 42870, proprietatea S.C. GSC DEVELOPMENT S.R.L. - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
               5. Proiect de hotărâre privind transformarea unor funcţii publice din aparatul de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni  -  iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
               6. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil, proprietatea publică a 
municipiului Fălticeni, în două corpuri de proprietate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
     7.  Proiect de hotărâre privind privind dezmembrarea unui imobil, proprietatea 
publică a municipiului Fălticeni, în două corpuri de proprietate - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman;   

   8. Proiect de hotărâre privind aprobarea  devizului general și a indicatorilor 
economici pentru obiectivul de investiții  „Amplasare STAȚII REÎNCĂRCARE VEHICULE 

ELECTRICE, aparținând Municipiului Fălticeni, amplasate în mun. Fălticeni, str. Republicii, 
nr. 13, jud. Suceava” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   9. Proiect de hotărâre privind aprobarea  devizului general și a indicatorilor 
economici pentru obiectivul de investiții „Alimentare cu energie electrică STAȚII 



REÎNCĂRCARE VEHICULE ELECTRICE,  amplasate în mun. Fălticeni, str. Republicii, nr. 

13, jud. Suceava” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea  devizului general și a indicatorilor 
economici pentru obiectivul de investiții „Alimentare cu energie electrică STAȚII 
REÎNCĂRCARE VEHICULE ELECTRICE,  amplasate în mun. Fălticeni, str. Republicii, nr. 

13, jud. Suceava” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

11. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
            12. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției publice de servicii de asistență 
juridică și de reprezentare în litigiul privind proiectul „Modernizare arhitecturală si 
peisagistică a obiectivului – Parc Public - str. Mihai Eminescu, nr. 4”, / „Reabilitare termică 
corp B- Muzeul de Arta Ion Irimescu”; / „Restaurare monument istoric Casa Memoriala 
Mihail Sadoveanu din Municipiul Fălticeni”, finanțat în cadrul Programului Operaţional 
Regional 2014 – 2020, Axa prioritară 13, Obiectiv specific 13.1, apelul de proiecte nr. 
POR/2018/13/13.1/1/7 REGIUNI (COD NR. POR/381/13), Cod SMIS 124462 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

13. Proiect de hotărâre privind utilizarea unor sume din excedentul anilor precedenți - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 14. Raport privind activitatea asistenților personali desfășurată în semestrul II al 
anului 2024; 
 15. Adresa nr. 2050/23.01.2025 privind prezentarea de către aleșii locali a rapoartelor 
de activitate pe anul 2024, însoțită de adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 
58/03 din data de 03.01.2025; 
 16. Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 59/03 din data de 03.01.2025 
privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public/privat al unității 
administrativ – teritoriale; 

17.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare al Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

18.  Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local a sumei de 9.000 lei în 
vederea organizării evenimentului Irimescu 122 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman;  
   Ordinea de zi în totalitate se aprobă în unanimitate, respectiv cu 19 voturi „pentru”.  
   Primul punct de pe ordinea de zi  este procesul – verbal ale şedinţei din data de 

19.12.2024. Se supune la vot, acesta fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 voturi „pentru”. 

     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre examene de 
promovare. Se impune modificarea statului de funcții, adică din asistent medical  în asistent 
medical principal și din medic specialist  în medic primar. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot: dna Edu Anca, 
dna Chirilă Violeta și dna Cojocaru Eugenia. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentantului Municipiului Fălticeni în cadrul Adunării Generale a 
Organizației de Management al Destinației Bucovina iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După cum știți, încă din 2023 Municipiul 
Fălticeni a căpătat statutul de stațiune turistică de interes Local. La nivelul județului s-a constituit 
o Organizație de Management a destinației Bucovina, la care Municipiul Fălticeni este membru 
fondator.  Până acum eram eu reprezentantul, dar pentru că am foarte multe atribuții propun 
desemnarea reprezentantului municipiului Fălticeni în persoana  domnului Cătălin Constantin 
Costea. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Propun vot deschis. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru” și două abțineri 
(dl Drăgușanu Octav – Anton și dna Mocanu Ania – Alina). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ pentru „Întocmire PUZ în vederea construirii 
unui ansamblu de locuințe colective cu regim mare de înălțime, spații comerciale, prestări 
servicii, locuri de parcare, loc de joacă, spații comerciale, prestări servicii, locuri de 
parcare, loc de joacă, spații verzi amenajate, sistematizare verticală, branșamente utilități 
și demolare construcții C2, C3”, generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul 
municipiului Fălticeni, str. 13 Decembrie, nr. 25, identificat prin nr. cadastral 42870, 
proprietatea S.C. GSC DEVELOPMENT S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În urma documentației depuse de 
societatea respectivă și având în vedere faptul că are toate avizele și autorizațiile solicitate supun 
aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ. 

  D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav- Anton: Regim de înălțime... cât are, 10 
etaje? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu. Este P+5. Așa e denumirea tehnică 
cu ” regim de mare de înălțime” 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 18 voturi „pentru” și o abținere    
( dna Mocanu Ania - Alina). 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unor funcţii publice din aparatul de specialitate al primarului municipiului 
Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba despre transformarea unor 
funcţii publice din aparatul de specialitate al primarului. Sunt funcții de calitate  superioară. E greu 
să găsim candidați care să aibă experiența profesională. Prin urmare, dăm în jos ceea  se  
numește grad profesional. După cum vedeți, din superior trecem la asistent, iar la Poliția Locală e 
aproape imposibil să găsim grad superior și am transformat postul în debutant. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
dezmembrarea unui imobil, proprietatea publică a municipiului Fălticeni, în două corpuri 
de proprietate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre părculețul din fața 
Primăriei. Era o  singură carte funciară și  la ansamblul de statui, și la parcul din spate. Având în 
vedere faptul că la parcul din spate depunem proiect cu finanțare europeană care se referă doar 
la spații verzi, se impune separarea celor două suprafețe de teren. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alocarea sumei de 17.000 lei pentru organizarea unor concursuri şcolare interjudeţene de 
către unitățile de învățământ din Municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: De fiecare dată am fost alături de 
unitățile de învățământ pentru organizarea acestor competiții școlare. Menținem acest obicei și îi 



sprijinim și în acest an. Sunt trei activități ale unităților de învățământ. La Școala Gimnazială „Ion 
Irimescu”  Fălticeni pentru organizarea Concursului Interjudețean de Artă „Pe urmele maestrului 
Ion Irimescu”, la Școala Gimnazială „Ioan Ciurea”  Fălticeni pentru organizarea Concursului 
Interjudețean „Numai poetul.." și la Grădinița cu Program Prelungit „Pinocchio” Fălticeni pentru 
premierea copiilor participanți la faza zonală a Concursului Național „Penelul fermecat”. Ei au 
solicitat câte 1.000 lei în plus, dar având în vedere faptul că nu avem buget aprobat, trebuie să 
mergem la maximul bugetului anului 2024. Din acest motiv, sumele sunt cele pe care le vedeți. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”.  Următorii 
consilieri locali nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot:  dna Dulgheriu 
Maria și dl Pintilii Marius - Claudiu. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea  devizului general și a indicatorilor economici pentru obiectivul de investiții 

„Amplasare STAȚII REÎNCĂRCARE VEHICULE ELECTRICE, aparținând Municipiului 

Fălticeni, amplasate în mun. Fălticeni, str. Republicii, nr. 13, jud. Suceava” - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Proiectele nr. 8 și 9 sunt strâns legate, 
datorită faptului că obiectivul este comun. Este vorba de amplasarea stațiilor de reîncărcare 
vehicule electrice, care necesită și un post de transformare, post care ne va fi folositor și în ceea 
ce privește alimentarea cu energie electrică a Primăriei, inclusiv a sediului fostei Judecătorii. 
Vorbim atât de aer condiționat, cât și de căldură,  care sunt date prin proiectul tehnic cu 
funcționare pe curent. Plus că vom deveni și prosumatori,  iar plusul de energie electrică pe care 
îl produc panourile electrice va merge în rețea și vom primi compensarea în factura de energie 
electrică. 

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin:  Există un proiect să îl vedem, să îl știm? 
Legat de cum arată panourile? Așa, ca idee. Unde sunt mai exact? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Panourile sunt montate pe fosta 
centrală termică. 

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Sunt funcționale? Deasupra centralei, da? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt de 60 KW, sunt montate de anul 

trecut, dar nu avem calitatea de prosumator. Consumăm din ce producem, dar nu suntem  
prosumatori. Nu avem sistem de stocare dar după ce instalăm transformatorul vom avea și 
posibilitatea de stocare. Folosim noi, iar surplusul îl dăm în  rețea gratuit. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea  devizului general și a indicatorilor economici pentru obiectivul de investiții 
„Alimentare cu energie electrică STAȚII REÎNCĂRCARE VEHICULE ELECTRICE,  

amplasate în mun. Fălticeni, str. Republicii, nr. 13, jud. Suceava” - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 



  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de transformatorul de care am 
discutat. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
concesionarea unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de concesionarea unui teren 
în vederea extinderii unui spațiu existent. Persoanele care solicită acest drept îndeplinesc 
condițiile legale. Au spații în vecinătate, iar extinderea prin concesionare se face doar pentru 
spațiul pe care îl au în proprietate.  
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru” și două 
„abțineri”( d-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina și d-nul consilier local, prof.Bența  Codrin). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de 
teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt suprafețe de teren care există 
fizic, dar care nu erau inventariate în domeniul privat sau public. De data asta le atestăm 
apartenența la domeniului privat al Municipiului Fălticeni, în urma cadastrării lor. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
aprobarea achiziției publice de servicii de asistență juridică și de reprezentare în litigiul 
privind proiectul „Modernizare arhitecturală si peisagistică a obiectivului – Parc Public - 
str. Mihai Eminescu, nr. 4”, / „Reabilitare termică corp B- Muzeul de Arta Ion Irimescu”; / 
„Restaurare monument istoric Casa Memoriala Mihail Sadoveanu din Municipiul Fălticeni”, 
finanțat în cadrul Programului Operaţional Regional 2014 – 2020, Axa prioritară 13, 
Obiectiv specific 13.1, apelul de proiecte nr. POR/2018/13/13.1/1/7 REGIUNI (COD NR. 
POR/381/13), Cod SMIS 124462 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E un pic mai complicat. Serviciul juridic 
din cadrul Primăriei Fălticeni  nu are competența și experiența necesară pentru că nu ne-am mai 
lovit de asemenea probleme. Practic, instituția finanțatoare, respectiv Unitatea de management 
Nord - Est a considerat oportun ca o sumă de 407 mii lei să treacă de pe eligibil (adică din banii 
lor), pe neeligibil (adică din banii noștri). Noi am achitat această sumă constructorului, pentru a 
finaliza investiția, dar suntem nedreptățiți că au făcut acest lucru și îi dăm în judecată, pentru a ne 
recupera acești bani. 

 D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Ei de ce au considerat că e neeligibil? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Au apreciat categoria de lucrări pe care 

noi am efectuat-o, cu toate că în contractul de finanțare era, ca fiind  neeligibilă. Pe parcursul 
lucrărilor, pentru că trebuia să încheiem proiectul, am pus bani de la noi, am încheiat proiectul, 
dar acum ne îndreptăm împotriva lor pentru a ne recupera suma. Considerăm că avem dreptate 
și inițial această sumă a fost eligibilă, de asta avem litigiu. 

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Păi tocmai, ei nu au anunțat din timp? 
Schimbă așa regulile jocului,  din mers? Curios. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: De asta avem litigiu. 
  D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Dacă se justifică temeinicia, așa 

cum ați spus în raport, înseamnă că Serviciul juridic al Primăriei nu poate să ducă un proces de 
ăsta singur? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu are experiența necesară, deoarece 
ne judecăm cu ADR  Nord –Est Piatra Neamț, care au 60 de juriști, care văd  spețe similare de 
ordinul sutelor. La noi este prima speță de genul acesta. Nu suntem suficient de experimentați. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Legea permite să angajăm. 
  D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Știu că permite legea, dar așa 

căpătăm și experiență. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Oricum și juriștii noștri vor participa la 

acest proces. Dar e primul de acest gen. E și suma relativ mare, e vorba de 400 mii lei. 
  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Câți juriști avem noi? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: D-nul Stoleru, d-nul Dumitriu, d-nul 

Matei. O să participe și ei,  ne prezintă interesele. ADR Nord – Est Piatra Neamț are sute de 
procese de genul  acesta. La noi e primul. 

  D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Și sunt șanse bune de câștig, nu? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Noi așa considerăm. 

   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  16 voturi „pentru” și 3 abțineri      
( dna Mocanu Ania-Alina, dl Bența Codrin și  dl Drăgușanu Octav - Anton. 

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
utilizarea unor sume din excedentul anilor precedenți - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 



  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Legea dă voie autorităților publice 
locale să demareze o serie de investiții,  chiar înainte de aprobarea bugetului. Asta presupune 
două condiții: acordul Consiliului Local și existența excedentului din anul precedent. Dacă nu ai 
excedent, adică nu ai banii de rezervă, nu se poate demara acest gen de investiții. Putem face 
acest lucru înainte de  aprobarea bugetului, având excedent de anul trecut 2.527.087 lei. Practic, 
furăm startul, pentru că sunt investiții absolut necesare,  pe care vrem să le începem. Sunt 13 
investiții care se vor regăsi când votăm  bugetul local de venituri și cheltuieli. Reabilitare termică 
Școala Cuza, Corp A- 422 mii lei. Școala este finanțată prin AFM. Noi avem posibilitatea să 
plătim de la bugetul local, până la aprobarea bugetului AFM - ului la nivel național și atunci ne 
vom primi banii. Construirea de locuințe Nzeb pentru tineri, achiziția unor sisteme de 
management urban, extindere rețea apă pe strada Răsăritului și Halmului, prin Programul Anghel 
Saligny, o factură restantă de anul trecut pe care Ministerul Dezvoltării nu o va achita, decât când 
va fi aprobat bugetul de stat. O plătim de la noi și apoi o recuperăm de la Ministerul Dezvoltării. 
La capitolul ”Învățământ” avem urgențele pe care le știți.. canalul termic la Lovinescu-32.000 lei. 
Am înțeles că este și funcțional. A fost o avarie și o jumătate de școală nu a avut căldură.  
Suntem datori să îi sprijinim și ajutăm. O turnare de șapă nivelantă la atelier mecanic la Colegiul 
Vasile Lovinescu. Prin PNRR au niște elevatoare, niște  agregate foarte grele, care necesită o 
șapă nivelantă în atelierul unde vor fi montate. Apoi, la  reabilitare, eficientizare termică, 
modernizare și dotare cantină Colegiul Mihai Băcescu dăm drumul la documentație, depunem 
proiect pe POR. Dăm drumul la documentație, pentru că termenul este unul foarte strâns, 
respectiv 1 iulie. Dacă nu ne mișcăm repede cu documentația, nu putem accesa acest proiect. 
Sunt foarte puține primării în situația în care să poată realiza acest lucru, din păcate pentru ei, din 
fericire pentru noi. Pe principiul primul venit, primul servit, mai derulăm un program tot pe bani 
europeni. La Nicu Gane venim cu modificare la instalația de utilizare gaze naturale, la internat, 
mutăm țeava  în subteran și venim cu tehnologie nouă. Reabilitare, eficientizare termică, 
modernizare  și dotare la cantina  Colegiului Lovinescu....încercăm și acolo să facem un etaj, să 
actualizăm documentația. De fapt actualizăm proiectul 34.510. Reabilitare rețea de apă pe strada 
Răsăritului, pe Anghel Saligny, și documentația pentru proiectul cu infrastructură verde, proiectul 
cu parcurile, documentație care va fi eligibilă și vom primi banii înapoi, adică 250.450 lei. Și 
celelalte două, pe care deja le-am discutat, alimentarea cu energie electrică a stațiilor de 
încărcare și  transformatorul, tot pentru stațiile de încărcare. Facem astea cu banii din  bugetul pe 
anul trecut, pe care îi folosim anul acesta. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Aș zice eu un aspect. Să avem în vedere o 
continuare de lucrare la Nicu Gane, de la Cantină către Corpul B, este un canal termic. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Din bugetul anului 2025. Deocamdată 
am folosit banii de anul trecut. 
   D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: În regulă. Tot așa în vederea unei economii, 
care ar trebui făcute? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   În realizarea bugetului  pe anul 2025, 
probabil prin aprilie, cred. Bugetul local se aprobă în termen de 45 de zile de la publicarea în 
Monitorul Oficial. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu a participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot.(dna Corbu Luminița 
Claudia, dl Bența Codrin, dl Ignat Sorin, dna Vasincu Alina și dl Pintilii Marius - Claudiu). 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alocarea de la bugetul local a sumei de 9.000 lei în vederea organizării evenimentului 
Irimescu 122- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: A durat un pic mai mult până au venit 
toate materialele de ședință în cazul Muzeului ”Ion Irimescu”, pentru că este foarte dificilă 
comunicarea cu invitații. Nu dau răspunsuri la timp. Deocamdată alocăm suma asta de 9.000 lei, 
constând în cheltuieli de cazare pentru invitați, transport pentru sculpturi, o masă festivă și 
plachete personalizate cu Muzeul ”Ion Irimescu” care împlinește 50 de ani. Avem dublă 
sărbătoare pentru că, pe lângă ziua maestrului, și muzeul împlinește 50 de ani.  
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului Municipal Fălticeni- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Și aici a fost necesară multă muncă. 
Nu l-am făcut noi. Am participat,  prin birourile instituției, la realizare și funcționare. Este 
Regulamentul  spitalului, instituție subordonată  Consiliului Local. 
    D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
    D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Aș propune  eu, dacă se poate, așa, ca o 
reparație morală. Nu știu dacă s-a mai discutat în alte ședințe de Consiliu Local, să dăm un nume 
spitalului. E Spitalul Municipal Fălticeni. Dar dacă i-am spune Spitalul ”Iftimie Stamate”, poate ar 
fi o idee bună. Să avem în vedere așa, pentru liniștirea unor spirite, care s-au mai agitat în 
comunitatea locală. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Faceți o propunere și vom discuta. 
Mai este acea problemă cum că, în an electoral, nu e voie să  se dea denumiri? 
    D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Este doar pentru străzi.  
       D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: O să facem scris. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Discutăm și cu conducerea spitalului, 
să vedem ce implică din punct de vedere juridic. Din câte știu eu, există la Prefectură o Comisie 
de atribuire denumiri. Ar trebui un aviz și la ei. Iar eu nu am absolut nimic împotrivă. 
   D-nul consilier local, prof. Bența Codrin: Mulțumesc. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”.  Următorii 
consilieri locali nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot(dna Cojocaru  
Liliana – Eugenia, dna Chirilă  Gabriela – Violeta, dna Edu Anca). 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv punctul Diverse. 



   D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina:  Având în vedere prevederile Codului 
Administrativ, aduc în atenția Primarului și administrației locale câteva sesizări de la cetățeni cu 
care m-am întâlnit sau care mi-au trimis mesaje în privat. 1. Iluminatul public pe străzile Voluntari, 
Plutonier Iacob și zona Ion Creangă (de la fosta Maternitate în sus) este oprit după ora 23, ceea 
ce generează un risc semnificativ pentru siguranța cetățenilor, în special în zonele mai izolate. 
Solicit verificarea situației și identificarea unei soluții pentru menținerea iluminatului. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Au fost probleme în toate, datorită 
faptului că pe strada Voluntari un camion a luat doi stâlpi cu totul. Prin urmare a trebuit să 
funcționăm pe improvizații. Au fost într-adevăr probleme, dar sunt rezolvabile, cât de repede se 
poate. Problema era că nu mai aveam automatizare și se aprindeau și închideau manual. 
Lucrarea era în garanție, din fonduri europene, nu puteam să punem noi orice fel de programator. 
A trebuit să solicităm unul autorizat. O procedură puțin mai complicată, iar până atunci aprindem 
și stingem manual.  Dar se va rezolva cât de curând.  
  D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina:  2. Condiții termice la Sala ”Gabriel 
Udișteanu”. Unii părinți au semnalat că antrenamentele copiilor se desfășoară în frig. Este foarte 
frig înăuntru, fiind nevoiți să renunțe la activități. De asemenea, persoane care închiriază sala, 
pentru diverse activități contra unei sume de 140 lei/oră, reclamă aceeași problemă, subliniind 
necesitatea unui climat minim de confort termic pentru a desfășura activitatea. Dacă știți despre 
problemă? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu am primit nici o solicitare de la 
nimeni, în sensul acesta. 
  D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina:  Dar există căldură în sală? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da. Se încălzește foarte greu sala. E un 
sistem care nu e cel mai performant, în sensul că radiază de sus în jos. Varianta tehnică ideală ar 
fi fost să fie de jos în sus și există posibilitatea să fie frig. Dar noi nu am avut nici o reclamație. Să 
solicite de fiecare dată când e cazul și rezolvăm. 
  D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina: 3. Programul de funcționare a 
iluminatului public în oraș, cu mențiunea că persoana care a semnalat locuiește pe Maior Ioan, 
iluminatul stradal se aprinde cu întârziere după lăsarea serii, creând un interval de timp în care 
vizibilitatea este redusă, în special la trecerile de pietoni. Această situație poate genera riscuri de 
accidente, motiv pentru care  se cere ajustarea programului, dacă este posibil.  
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt diferențe de la zi la zi. Dacă o zi 
este noroasă iluminatul public se aprinde la aceeași oră cu ziua în care este senin, dar există 
disconfortul clar. Știm despre problemă, vom încerca să le ducem mai jos.  Există posibilitatea 
ca, într-o zi senină cum a fost astăzi sau ieri, să se aprindă imediat. 
  D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina: Sunt necesare și 10-15 minute, uneori. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da, vom da puțin mai jos. 
  D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina: 4. Situația locurilor de joacă pentru 
copii. Multe locuri de joacă din municipiu sunt închise de o perioadă îndelungată, fără ca cetățenii 
să fie informați cu privire la motivul închiderii.  Un grup de părinți a adresat această problemă 
Primăriei și s-a răspuns că sunt în reabilitare. Se solicită clarificări în legătură cu termenul  
estimat pentru finalizarea reabilitărilor și redeschiderea locurilor de joacă. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Locurile de joacă sunt închise pe 
perioada sezonului rece, nu sunt utilizabile. Iar în anumite locuri de joacă avem proceduri de 
reabilitare.  
 D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina: Și când, mai exact, vor fi deschise? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În perioada caldă. 
 D-na consilier local, prof. Mocanu Alia - Alina: Toate locurile de joacă sunt închise? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da, toate locurile de joacă sunt  în 
reabilitare. Doar la Parc e deschis pentru că  e pe proiect european și nu necesită reabilitare. 
Este nou. 
 D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina: Și nu ar trebui măcar unul, două, 
deschise? Părinții semnalează că ar vrea, să știți. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Când e cald sunt absolut de acord să fie 
deschise. Dar când e frig?  Da, știu. Ieri  a fost o solicitare. Ieri și alaltăieri au fost zile călduroase 



și puteau să se joace copiii. Dar niciodată nu sunt parcuri deschise în ianuarie și nu sunt 
deschise nicăieri. Vremea e cumva atipică, dar vom avea în atenție lucrul acesta și o să le avem 
deschise pe cele care pot fi utilizate. Deocamdată nu  putem deschide,  pentru că putem provoca 
accidente. 
 D-na consilier local, prof. Mocanu Ania - Alina: Mulțumesc. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Aș mai avea eu două probleme 
de discutat, legat de Centrul Cultural. Prin proiectul pe care l-ați aprobat, aș vrea să știu dacă      
v-ați gândit la ce am discutat, adică dacă este foarte costisitoare o răscumpărare, o expropriere a 
pergolelor de acolo. Eu le-am spus că se renovează, degeaba va fi frumos în spate, dacă în față 
nu va fi frumos. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am luat legătura, în urma discuțiilor pe 
care le-am avut și nu intenționează să închirieze sau să vândă. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Există și o formă care spune că 
atunci când se construiește un edificiu important… 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Asta este în cazul exproprierii 
pentru cauză de utilitate publică. Trebuie justificată, hotărâre de guvern, despăgubire. Ar fi o 
procedură  destul de greoaie. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Putem încerca,  pentru că ia toată fața, 
ca să zic așa. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Legat de ce am întrebat data 
trecută... sunt o parte de cetățeni nemulțumiți și am înțeles că au fost și la primărie. Pe strada 
Ciurea este blocul acela care se construiește, cumpărat de la Mercore. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Cu PUZ- ul. Am primit și noi sesizări și 
vom încerca să le răspundem, atâta timp cât se respectă legea… 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Era un sistem de înălțime mediu. 
Și mediu poate să fie 4 + 1. E cam complicat acolo. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Atât cred că și este. Când  noi am 
aprobat avizul de oportunitate, avea toate avizele care sunt necesare. Dacă ne aduce avizele e 
absolut în regulă. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Dacă le aduce, nu putem să-i 
refuzăm. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E discutabil din punct de vedere al 
confortului, e vorba de respectarea legii.  E posibil când realizează PUZ - ul să nu le dea voie 
4+1. Dar asta vom vedea la momentul când vor veni toate avizele, inclusiv de la arhitectul șef al 
județului. 
 D-nul consilier local, Drăgușanu Octav - Anton: Deci, nu putem să-i refuzăm? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bineînțeles, dar trebuie să justificăm de 
ce facem asta. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: În primul rând că pe acea stradă 
nu încap niciodată două mașini. Mașina de gunoi și altă mașină și s-a terminat. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bun. Pot ieși pe sus, dar vor trebui și 
avize de la Pompieri. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Știu că va trebui. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dacă Pompierii le vor da avizul, ei sunt 
instituția de specialitate. Noi putem să refuzăm, doar că trebuie să găsim niște motive clare, 
concrete, care nu pot fi atacabile. Altfel, riscăm să avem o situație litigioasă. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Oricum, am înțeles că  va fi o 
situație litigioasă. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Noi trebuie să ne acoperim de tot  ceea 
ce înseamnă parte de avize. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Cetățenii de acolo s-au constituit 
într-un grup. Nu știu dacă au venit la Primărie. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Au trimis o adresă, noi am trimis-o 
proiectantului, pentru a analiza solicitările lor și să vină cu soluții concrete. Acum, fie vorba între 
noi, cetățenii de acolo se referă mai mult la confort și nu la lege. Nu poți îngrădi pe nimeni atât 



timp cât se respectă legea. Că se face gălăgie... ăsta nu e un motiv temeinic să îngrădești omul 
să facă o investiție. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Strada aia este o stradă ciudată 
ca și lățime.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am cumpărat bucata aceea. În 2013 
acea străduță avea doi metri lățime. Am  cumpărat o bucată de la Părintele Nistor, o suprafață de 
teren exact în curbă, ca să putem să o modernizăm.  
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Partea de jos are 3 metri? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da, partea de jos e foarte mică. Partea 
de sus se lărgește. Am încercat și varianta cu sens unic. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință: Pe 
ordinea de zi mai sunt câteva informări. Un raport privind activitatea asistenților personali 
desfășurată în semestrul II al anului 2024, o adresă privind prezentarea de către aleșii locali a 
rapoartelor de activitate pe anul 2024 și o adresă a Instituției Prefectului – Județul Suceava 
privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public/privat al unității 
administrativ – teritoriale; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt informări, nu se votează. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Ca și termen de depunere a 
rapoartelor, vă rog până la ședința ordinară din februarie. Și pentru consilierii locali  noi, bine ar fi 
să le dați și dumneavoastră pentru cele trei luni, ca să fim la zi. Să aveți anul 2025 întreg. 
 D-na consilier local, prof. Vasincu  Alina - Anamaria: O  întrebare am și eu tot la 
Diverse. M-au întrebat colegii despre plata navetei? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu avem buget aprobat, deocamdată. 
Când vom avea buget aprobat, vom plăti. 
 D-na consilier local, prof. Vasincu  Alina - Anamaria: Mai am o întrebare, iertați-mi 
ignoranța, chiar nu știu. Amenzile  sunt cumva aplicate la nivel local? Amenzile pentru parcări în 
locuri nepotrivite. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Cuantumul amenzilor sau la ce vă 
referiți? 
 D-na consilier local, prof. Vasincu  Alina - Anamaria: Da. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Tocmai ce le-ați aprobat în Consiliul 
Local în noiembrie. 
 D-na consilier local, prof. Vasincu  Alina - Anamaria: Asta a fost așa, ca să fim mai 
atenți. Tocmai am primit o amendă de 800 lei, pentru parcare ilegală și mi se pare mult. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este a doua etapă. Prima etapă e o 
suprataxă de 145 lei. Acea  suprataxă trebuia să o achitați în termen de 5 zile. Dacă nu ați achitat 
în termen de 5 zile, se transformă automat în amendă. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: În ultima ședință ați spus că vom 
beneficia de gratuitate. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Dar trebuie  să facem o hotărâre de Consiliu 

Local. Punem în dezbatere publică, respectăm termenele, transparență decizională, sunt niște proceduri 
birocratice. Și pentru consilierii locali am să vin cu un proiect de hotărâre ca să beneficieze pentru mașina 
personală de o gratuitate privind parcarea în zonele de tranzit, în vederea îndeplinirii sarcinilor de serviciu. 
Sunteți consilieri și aveți anumite competențe referitoare la buna gestionare a domeniului public al 
municipiului. Trebuie să parcurgem toți pașii de transparență decizională, consultare publică. Poate sunt 
cetățeni care nu sunt de acord cu propunerea noastră. Noi trebuie să facem în așa fel încât să îi întrebăm. 
Ca să clarificăm, cuantumul amenzii nu e stabilit de noi. Noi am stabilit doar acea suprataxă. Restul e 
prevederea națională privind parcarea ilegală. Cine parchează ilegal, plătește o suprataxă de 145 lei, care 
trebuie achitată în termen de 5 zile. Dacă nu e achitată, se transformă în amendă. Acum există și patrule 
mixte cu un polițist local și un polițist de la Poliția națională. 

 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
          Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

            PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                  SECRETAR GENERAL MUNICIPIU  
Consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia                           Jr. Mihaela Busuioc 


